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Emlékeztető bizottsági ülésről 
2021. Február 06. 

 
Az ülés helye es ideje: Teams 2021. 12. 09, 20:11 

Jelen vannak (szavazati joggal): Juharos Eszter bizottsági tag, Hegedűs Dávid bizottsági tag. 

szavazati jog nélkül: Lőrincz Péter , Kovács Zoltán, Silye Andrea Kata 
 

13.10- Juharos Eszter megállapítja,hogy az ülés két fővel határozatképes. 
 

13.11 - Juharos Eszter megnyitja az ülést. 
 

13.11 - Juharos Eszter önmagát jelölte az ülés emlékeztetőjének elkészítőjéül 
 

1/2021. (II.VI.) számú Ellenőrző bizottsági határozat: Az Ellenőrző bizottság 2 igennel, 
egyhangúlag Juharos Esztert választotta az ülésről készülő emlékeztető elkészítőjéül. 
 
13.12-Juharos Eszter tanácskozási jogot kér Lőrincz Péternek, Kovács Zoltánnak és Silye Andrea Katának 
 
2/2021. (II.VI.) számú Ellenőrző bizottsági határozat: Az Ellenőrző bizottság 2 igennel, 
egyhangúlag tanácskozási jogot szavazott meg a 3 szavazati jog nélkül jelen lévő hallgatónak 

 
13.12-Juharos Eszter: az ülés meghívójában kiküldött napirend a következő: 

 
1. Személyes kérdések, 
2. Egyebek 

 
Hegedűs Dávid személyi kérdések napirendi pont cseréjét kéri ‘konzultáció szakterületi koordinátorokkal’ 
pontra 

 
3/2021. (II.VI.) számú Ellenőrző bizottsági határozat: Az Ellenőrző bizottság 2 igennel, 
egyhangúlag elfogadta a napirend módosítási kérelmet 
 
 

1. Konzultáció a Szakterületi Koordinátorokkal 
 

13.15- Juharos Eszter megnyitja a napirendi pontot. 
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13.15 - Lőrincz Péter: A Szakterületi Bizottság, mint egykoron létező pozíció visszahozása. Így hivatalosan 
megválasztott emberek segítenék a Szakterületi Koordinátor munkáját a SZACS-on kívül. Véleménye 
szerint ez egy megbízhatóbb munkacsoport lenne, amivel gördülékenyebbé válhatna a szakterület munkája. 
 
Elvileg a Szacs most betölti ezt a pozíciót, de az nem kiszámítható. Ha lenne Szab, az nagy segítség lenne a 
Szakterületi koordinátornak. 
 
13.20 - Hegedűs Dávid: már konzultált ezzel kapcsolatban Hambuch Mátyás Elnök Helyettessel, aki 
szerint ez egy felesleges pozíció, hiszen ott a Szacs erre a célra és az sincs teljes kapacitással kihasználva. 
 
Deák Péterrel való egyeztetés alapján, ha egy szakterület szeretne, létrehozhat Szab-ot, de nem kellene 
hogy kötelező legyen minden szakterületnek 
 
Alapszabály módosítás lenne szükség a pozíció visszahozásához. 
 
13.24 - Lőrincz Péter: a szakterületnek lehet húzóerő az, hogy a szakterületi ülések nem csak 
iránymutatások a Szakterületi Koordinátornak, hanem tényleges pozícióval rendelkező hallgatókból álló 
bizottság. 
 
13.25 - Hegedűs Dávid: Mi a konkrét elképzelés a pozíció megvalósításával kapcsolatban? Ösztöndíj 
járna-e vele? 
 
13.24 - Lőrincz Péter: Jeges Viktor Elnökkel már szóba került ez a kérdés. Nem gondoltak ösztöndíjra, 
mivel a bizottság csak és kizárólag a szakterület kérdéseit vitatná meg, amit majd a Szakterületi 
Koordinátor képvisel a Küldött Gyűlésen. Ha ösztöndíjat kapna, akkor a Küldött Gyűlésnek kéne 
megválasztania. 
 
Mentor Felelős választás elvén működne a megválasztása, egyszeri közéleti ösztöndíj járhatna érte. 
 
13.30 -Juharos Eszter: A tervezett pozíció létrehozásának első lépése az kéne hogy legyen, hogy az 
Alapszabály Szakterületi Csoportra vonatkozó része ki legyen bővítve, hogy elkülönüljön a Szacs és a 
Szab szerepe.  
 
MIvel a Szab eddig nem szerepelt az Alapszabályban, ezért a tervezet végrehajtásához ki kell találni a 
bizottság részleteit (pl.: kötelező vagy fakultatív legyen) 
 
13.33 - Hegedűs Dávid: Jeges Viktor támogatását fejezte ki a tervezettel kapcsolatban, az egyetlen akadály 
a Küldöttgyűlés lehet. Érdemes lenne a kérdésről a Tisztségviselői ülésen előhozakodni az ötlettel. 
 
13.34 -Lőrincz Péter: A szakterületi koordinátorok véleményét kellene megkérdezni. Tisztségviselői ülés. 
 
13.33 - Beszélgetés a Szacs Alapszabálybeli leírásának bővítésével kapcsolatos ötletekről. 

 
Ne legyen túl szabályozva a Szacs munkája 
Legyen a szakterület megfelelően tájékoztatva a Szacsról 
Ne legyen Alapszabályba foglalva, hogy hány Szacs legyen 

 
13.40 - Juharos Eszter elvállalja a tervezet kidolgozását és megfogalmazását 
 
13.42 - Juharos Eszter lezárja a napirendi pontot 
 
 
 
 

2. Egyebek 
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13.42 - Juharos Eszter megnyitja a napirendi pontot 
 
13.42 - Juharos Eszter röviden összefoglalja az elmúlt időszak fontosabb kérdéseit és ügyeit 
 
13.45 - Hegedűs Dávid előrevetíti, hogy a következő ülés témája a választás lesz, ami kapcsán Deák Péter 
javaslatai alapján fogunk eljárni. 
 
13.46 - Juharos Eszter javasolja egy közös jegyzet elkészítését, amiben összegyűjtjük az üléseken 
átbeszélendő kérdéseket a munka gördülékenyebbé tétele érdekében. 
 
13.47 - Juharos Eszter lezárja az ülést. 
 

Az ülésen hozott határozatok: 
 
1/2021. (II.VI.) számú Ellenőrző bizottsági határozat: Az Ellenőrző bizottság 2 igennel, 
egyhangúlag Juharos Esztert választotta az ülésről készülő emlékeztető elkészítőjéül. 

 
2/2021. (II.VI.) számú Ellenőrző bizottsági határozat: Az Ellenőrző bizottság 2 igennel, 
egyhangúlag tanácskozási jogot szavazott meg a 3 szavazati jog nélkül jelen lévő hallgatónak. 
 
3/2021. (II.VI.) számú Ellenőrző bizottsági határozat: Az Ellenőrző bizottság 2 igennel, 
egyhangúlag elfogadta a napirend módosítási kérelmet. 
 
 
 
 
 
 

Az emlékeztetőt készítette: Az emlékeztetőt hitelesítette: 
 
 
 

Juharos Eszter Hegedűs Dávid 
Ellenőrző Bizottság elnöke Ellenőrző Bizottság tagja 

ELTE TTK HÖK ELTE TTK HÖK 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jelenléti ív 
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Hegedűs Dávid 
 
Juharos Eszter 
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